
Protokoll ST130. 2024-10-10

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 
10 oktober 2024.

ST130:01 Mötets öppnande
Per Schullström vår ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST130:02 Närvarande på mötet
Per Schullström/Ordförande 
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Markus Hedström/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Jessica Zackrisson/Ledamot
Margareta Forsberg/Ledamot
Kent Rörqvist/Ledamot
Ninni Grönqvist/Suppleant

ST130:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor
1/Brickläggning
2/Nedläggning Hammarö BK
3/Inköp medaljer till DM-tävlingar

ST130:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST129 2024-08-08 godkändes och  justerades.

ST130:05 Rapport ekonomi
Vår kassör Markus Hedström informerade att alla ersättningar avseende SM tävlingar för 
2024 är utbetalda. För övrigt har det inte hänt så mycket så här i början av säsongen.

ST130:06  Info från Teamsmöte den 18 sept mellan Per S och Micke Melander SBF
Per informerade att SBF skall göra en ny sökning om ett medlemskap i Riksidrotts-
förbundet. Det blir en utbildningshelg den 9-12 januari, tre utbildningar i rad 
Klubbfunktionärer, Bridgelärare och Tävlingsledare, Per går ut med en skrivelse till alla 
klubbar om detta så alla har möjlighet att kunna delta. Tematräff den 23 november ”Så här 
för vi våra elever att börja tävlingsspela”, bara att anmäla sig för alla som har ett intresse.

ST130:07  Distriktsträff 16-17 november
I distriktsträffen deltar Jessica Zackrisson från vårt distrikt.

ST130:08 Spelprogrammet
Under denna punkt deltog DTL Jerry E via telefon. DM-lag som spelas den 15-16 mars, 
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Solstabridgen kollar upp om vi kan arrangera i deras bridgelokal, Jerry och Erik har kontakt
med varandra. Jerry går ut med intresseanmälan redan nu så vi ser ut många lag som är 
intresserade att spela. Spelupplägg återkommer DTL till när vi vet antal lag.
Ny lokal behövs till DM-par p g a att Hammarö BK har upphört med spel. Jerry tar i tu med
denna fråga också.

ST130:09  ”Rally över gränserna”
 Jessica informerade att Örebro läns BF och även Dalabridgen är med på noterna med start 

säsong 2024-2025. DTL i alla tre förbunden skall tillsammans få ihop en bra tävling. Först 
utkastet kommer på nästa säsong tävlingsprogram som Jerry presenterar för styrelsen i 
februari-mars nästa år. Vi skickar med Jessica att lobba för konceptet på Distriksträffen.

ST130:10  Utbildningar i ruter och bridgemate + TL steg 2
 Jerry har skickat ut en intresseanmälan till alla medlemmar men inte fått något stort 

gensvar. Jerry har skickat ut ytterligare en intresseanmälan denna gång till alla 
klubbordförande och bara fått en person som är intresserad av att gå en Steg 2 utbildning. 

ST130:11  Tävlingsledare i VDB:s distrikt
Inget intresse för Steg 1 utbildning och endast en person är intresserad att gå en Steg 2 
utbildning, Jerry kollar upp om vi kan få med hen på annan ort. Vi puffar vidare för att få 
till en Steg 1 utbildning i vårt distrikt.

ST130:12 Medieansvariga
Jessica vill att vi syns mer på Facebook vid arrangemang i bridge och även hemmabridge. 
Dela och dela allt som har med bridge att göra.

  
ST130:13 Byta av räkenskapsår från 0701-0630 till 0901-0831

Beslut på årsmötet att byte sker redan denna säsong så detta räkenskapsåret blir lite längre.
Stadgar är ändrade och utlagda på vår hemsida.

ST130:14 Några idéer hur vi förvalta de ”unga” bridgespelare som Jessica pratat med om att 
komma till vårt distrikt och göra ”reklam” för att öka rekryteringen i vårt distrikten
Inga nya idéer. Rekrytering speciellt av yngre spelare är den svåraste frågan vi har att jobba 
med. Vår sport har svårt att synas i media fastän vi har många toppspelare som placerar sig 
mycket högt i Europa- och världsmästerskap. 

ST130:15 Övriga frågor
1/ Brickläggning, Margareta hade med sig från Billeruds BK att de inte har möjlighet att 
lägga brickor till alla DM-tävlingar, de tar på sig tävlingar som sker i Säffle och Åmål så nu
måste övriga klubbar hjälpa till med detta. Jerry går ut med en förfrågan om pris/bricka, vi 
hoppas vi kan få ett pris hos samtliga klubbar med brickläggningsmaskiner.
2/ Nedläggning Hammarö BK, Ingrid meddelade att Hammarö BK har upphört med allt 
bridgespel p g a var svårt att få nog med bord för ett bra spel.
3/ Inköp medaljer till DM-tävlingar, denna uppgift tar Jessica på sig under denna säsong.

ST130:16 Nästa möte
Nästa möte preliminärt 5 december kl 18,00 på Idrottens Hus.
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ST130:17 Mötet avslutas
Per tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.  

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Per Schullström
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